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2024-12-04  

                                       

Administrativa avdelningen 

 

 

 

 

Förvaltningsgruppmöte den 4 december 
2024 

Arbetsgivarrepresentanter 

 

Jesper Ackinger, stadsdelsdirektör 

Maria Härenstam, avdelningschef  

Adam Berglund, sekreterare 

Cornelia Schroeder Lundberg, ekonomichef (Zoom) 

Ann-Sofi Herneblad, hr-konsult 

 

Arbetstagarrepresentanter 

 

Sveriges lärare - Elin Vedestig (Zoom)  

Sveriges lärare – Marie Brynolf 

Sveriges skolledare – Jeanette Andersson 

Kommunal – Hamid Ataie  

Kommunal – Aida Golzar  

Akademikerförbundet SSR – Maria Lundqvist 

Ledarna – Karin Wrannvik (Zoom) 

 

Tid: Kl. 13.00 – 13.40 

 

Plats: Rum Vasaparken och Zoom. 
 
§ 1 
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning 

Dagordningen ändras så att dagordningspunkt ”Rutin hot och våld, 

otillåten påverkan och krisstöd” utgår samt att dagordningspunkt 

”Företagshälsovård och krisstöd” tillkommer och fastställs därefter. 

 

Två övriga frågor anmäls. Sveriges lärare anmäler en övriga fråga om 

tidsplanen för samverkan om Verksamhetsplan för 2025 och 

Kommunal anmäler en övriga frågan om mötesdagar för 

förvaltningsgruppen för år 2025. 

 



Norra innerstadens 

stadsdelsnämnd 

Protokoll 

Sida 2 

2024-12-04  

                             

Administrativa avdelningen 

 

 
 

 

 

§ 2 
Dag för justering och val av justerare 

Protokollet från dagens möte justeras digitalt av alla närvarande 

fackförbund den 9 december 2024. 

 
§ 3 
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 

Protokollet från föregående möten lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Information från arbetsgivaren 

Arbetsgivaren informerar om arbetet med implementeringen av ny 

organisation och chefstruktur. Det pågår MBL-förhandlingar om 

framförallt enhetschefstjänster på socialtjänstavdelningen. 

 

Arbetsgivaren informerar om arbetet med verksamhetsplan för 2025. 

 

Arbetsgivaren informerar om arbetet med ett gemensamt 

förvaltningskontor. 

 

Akademikerförbundet SSR frågar om det kommer att finnas ett 

medborgarkontor vid det gemensamma förvaltningskontoret. 

 

Arbetsgivaren svarar att förvaltningen ser över vilka verksamheter 

som eventuellt skulle kunna finnas i samma lokaler som det 

gemensamma förvaltningskontoret. För tillfället finns inga planer på 

ett nytt medborgarkontor vid det gemensamma förvaltningskontoret. 

 

§ 5 

Arbetsmiljö och hälsa 

Ann-Sofi Herneblad informerar om följande punkt: 

 

- Företagshälsovård och krisstöd, se bilaga. 

 

Sveriges lärare frågar om medarbetare erbjuds krisstödssamtal ifall de 

utsätts för hot och våld i tjänsten. 

 

Arbetsgivaren svarar att krisstödssamtal erbjuds till medarbetare vid 

akuta krissituationer och allvarliga händelser som exempelvis efter 

terrorattentatet på Drottninggatan 2017. Om en medarbetare utsätts för 

hot eller våld i tjänsten är det i första hand stödsamtal via 

företagshälsovårdsföretaget Falck som medarbetaren erbjuds. 

 

Ann-Sofi Herneblad informerar om följande punkt: 
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- Friskvård. 

 

Sveriges lärare frågar om friskvårdsbidraget per medarbetare kommer 

att vara 3 000 kr för 2025. 

 

Arbetsgivaren bekräftar att friskvårdsbidraget är 3 000 kr för år 2025. 

 

Sveriges lärare och Kommunal efterfrågar om det går att ta fram 

statistik hur stor andel av förvaltningens medarbetare som har använt 

friskvård bidraget. 

 

Arbetsgivaren svarar att det för tillfället inte finns något enkelt sätt att 

ta fram relevant statistik på nyttjandet av friskvårdsbidrag eftersom 

det inte går att ta fram statistik för medarbetare som bytt anställning 

inom staden och resultaten för helheten på nyttjandet blir då 

missvisande. Framöver planeras en förändring i LISA som gör att det 

går att avläsa nyttjande även i tidigare anställningar inom staden 

innevarande år, vilket kommer underlätta möjligheten att ta fram 

statiskt av nyttjandet för medarbetare som byter anställning inom 

staden och därmed relevant statistik för hur stor andel av 

förvaltningens medarbetare som nyttjat friskvårdsbidraget. 

 

Kommunal frågar hur arbetsgivaren arbetar för att öka uttagandet av 

friskvårdbidraget på äldreomsorgsavdelningen. 

 

Arbetsgivaren svarar att på äldreomsorgsavdelningens beställarenheter 

nyttjas friskvårdsbidraget i stor utsträckning men att användningen är 

lägre på avdelningens utförarenheter. En viktig resurs i 

friskvårdsarbetet är enheternas hälsocoacher som inspirerar, håller 

ihop aktiviteter och informerar kring förvaltningens friskvårdsplan 

och friskvårdsbidrag.  

 

§ 6 

Jämställdhet och mångfald 

Inget att rapportera. 

 

§ 7 

Ärende till kommande nämndsammanträde – samverkan 

Det fanns inga ärenden att samverka.  
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§ 8 

Information från de fackliga organisationerna 

Sveriges lärare har en medlemsträff den 4 december för att se 

dokumentärfilmen ”Det omätbara” på bio. Fackförbundet betalar 

biobiljett, snacks och dricka för medlemmarna. 

 

Ledarna har ingen information att delge. 

 

Kommunal meddelar om skyddsombudsmötet den 29 november på 

Rio- vård och omsorgsboende där ordförande för Norra innerstadens 

stadsdelsnämnd Petter Martinsson, stadsdelsdirektör Jesper Ackinger 

samt hr-chef Helena Wiberg medverkade. Mötet var väldigt uppskattat 

bland medlemmarna som ställde många frågor till mötesgästerna. 

Fackförbundet har även ett nytt ombud Tigris Ada som tidigare har 

arbetat som skyddsombud. 

 

Akademikerförbundet SSR har ingen information att delge. 

 

Sverige skolledare har haft möte med förskoleborgarrådet. 

  

§ 9 

Övriga frågor 

Sveriges lärare ställer en övriga fråga om tidsplanen för samverkan 

om verksamhetsplan för 2025. 

 

Arbetsgivaren meddelar att stadsdelsnämnden kommer att besluta om 

verksamhetsplan för 2025 på sammanträdet torsdagen den 23 januari 

2025 och att verksamhetsplanen därför kommer att samverkas på 

förvaltningsgruppens möte onsdagen den 15 januari 2025. Ett 

arbetsutkast till verksamhetsplan kommer att mejlas till de fackliga 

representanterna på fredagen den 6 december 2024 som ska inkomna 

med frågor/synpunkter till förvaltningen på verksamhetsplanen senast 

fredagen den 20 december 2024. 

 

Sveriges lärare och Kommunal yrkar att samverkan av 

verksamhetsplan för 2025 ska ske genom MBL-förhandling. 

 

Arbetsgivaren meddelar att MBL-förhandlingen av verksamhetsplan 

för 2025 kommer att ske onsdagen den 15 januari 2025 i anslutning 

till förvaltningsgruppens sammanträde. 

 

Kommunal ställer en övriga frågan om mötesdagar för 

förvaltningsgruppen för år 2025. 
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Arbetsgivaren svarar att det nyligen har fattas beslut om mötesdagar 

för förvaltningsgruppen för år 2025 och att mötesinbjudningar snart 

kommer att skickas ut. 

 

§ 10 

Mötets avlutande 

Mötet avslutas med att Jesper Ackinger önskar alla representanter god 

jul och gott nytt år samt tackar fackförbunden för bra samverkan och 

dialog under året. 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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